



# Svenska Jujutsufederationen

Protokoll nr 9, §§ 150 – 169, 2017

## Protokoll från styrelsemöte i Svenska Jujutsufederationen

**Tid:** 2017-09-25, kl. 20.30 – 21.30

**Plats:** Skype.

**Närvarande:** Tobias Back (ordförande), Dick Pettersson (vice ordförande), Johan Pettersson (sekreterare), Cicci Nyström (ledamot), Isabelle Sarfati (ledamot), Hamid Fazeli (ledamot) och Jesper Kedjevåg (tjänstgörande suppleant) och Jens Högsander (suppleant).

**Förhinder:** Nico Christoforidis (kassör).

### § 150. Mötets öppnande.

Ordförande Tobias Back hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

### § 151. Godkännande av föredragningslista.

#### Styrelsens beslut

Föredragningslistan godkändes.

### § 152. Tjänstgörande suppleanter.

Jesper Kedjevåg tjänstgör för Nico Christoforidis.

### § 153. Justering.

#### Styrelsens beslut

Cicci Nyström valdes att justera dagens protokoll.

### § 154. Föregående protokoll, 2017-08-28.

#### Styrelsens beslut

Protokollet läggs till handlingarna.



# Svenska Jujutsufederationen

Protokoll nr 9, §§ 150 – 169, 2017

**§ 155. Skrivelser.**

- a. Angående elitsatsning.
- b. Tävling för ungdomar.

**Styrelsens beslut**

Skrivelsen angående elitsatsning hanteras av Michael Kuntz och Tävling för ungdomar av sportrådet.

**§ 156. Ekonomisk rapport.**

Vi har fått en ekonomisk rapport via e-post från kassören till och med 2017-08-31.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 157. Sportrådet.**

Sportrådet arbetar med en ny tävlingsstruktur för barn och ungdom (7 – 17 år). Ett förslag kommer presenteras för styrelsen inom kort.

Blir ett fysiskt möte för rådet i samband med JFL i Nacka, 7/10.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 158. Domarrådet.**

En inbjudan att gå B-kurs är utskickad till utvalda C-domare. Kursen kommer arrangeras i Nacka under JFL 3 samt preliminärt i Örnköldsvik under JFL 4.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.



# Svenska Jujutsufederationen

Protokoll nr 9, §§ 150 – 169, 2017

## § 159. Landslaget.

Landslagscoacherna har i samråd med Michael Kuntz har tagit ut tävlande till JEM, 27 -28 oktober.

### Styrelsens beslut

Informationen noteras.

## § 160. Föreningsrådet.

a. Hornwalls minnesläger.

Är i Malmö 28 – 29 oktober, anmälningstiden har inte gått ut än.

b. Bidragsansökan om träningsläger från Solna Jujutsuklubb, 16 september.

c. Bidragsansökan om Jujutsufightläger från Budoklubben Shindo, 21 – 22 oktober.

d. Saknade medlemsavgifter från föreningar.

Vi delar upp föreningarna mellan oss och undersöker om de fortfarande har verksamhet och missat att betala medlemsavgiften.

### Styrelsens beslut

Styrelsen fastställer beslut Per Capsulam (e-post):

14/9 att bevilja Solna Jujutsuklubb 4000 kr och 7/9 Budoklubben Shindo 5000 kr.

Informationen i övrigt noteras.

## § 161. Ungdomsrådet.

Annonsen om ordförande till ungdomsrådet är utlagd på webbsidan. Vi kompletterar med att lägga upp informationen på vår facebookside också!



# Svenska Jujutsufederationen

Protokoll nr 9, §§ 150 – 169, 2017

**§ 162.**

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 163.**

**Konventet 21 oktober 2017.**

Allt är planerat och klart. Viktigt att sprida informationen till alla föreningar.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 164.**

**Hemsida/facebook.**

Den nya sidan är under uppbyggnad. Styrelsen kommer få en länk där den nya sidan syns. Tobias Back undersöker e-post adresserna, alla i styrelsen har inte fungerande e-post.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 165.**

**Kampsportsfestival i december.**

Hamid Fazeli kommer ha ett möte med arrangören 3/10.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.

**§ 166.**

**VM 2018.**

En första inbjudan kommer gå ut i november. Michael Kuntz kunde inte vara med på mötet ikväll som var planerat. Vi bjuder in honom till ett Skypemöte då vi är i Linköping i samband med konventet.

**Styrelsens beslut**

Informationen noteras.



# Svenska Jujutsufederationen

Protokoll nr 9, §§ 150 – 169, 2017

**§ 167. Regler för bidragsansökan och blankett.**

Vi diskuterar vidare på vårt möte i Linköping.

**§ 168. Övriga frågor.**

Diskussion om vårt fysiska möte i Linköping, bl a behöver vi göra en verksamhetsplan och budget för 2018 samt följa upp verksamhetsplanen för 2017.

**§ 169. Nästa möte.**

22/10 (i samband med konventet) och 27/11.

Samtliga möten utom 22/10 är kl. 20.30 via Skype.

**§ 170. Mötets avslutande.**

Ordförande Tobias Back tackade för visat intresse och avslutade mötet.

Johan Pettersson  
Sekreterare

Tobias Back  
Ordförande

Cicci Nyström  
Justerare